
M-22 

SP. 
\J\JLJ 

MOTIE 

Betreft: Doorstroming verkeer Zwartewaterallee en IJsselallee 

De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op vrijdag 10 november 2017. 
Aan de orde: Begrotingsstukken 2018. 

Overwegende dat: 
Stilstaande auto's voor veel vervuilde lucht zorgen 
Betere doorstroming van autoverkeer alleen maar voordelen kent. Niet alleen voor de stad, maar 
ook voor de regio 

Van mening dat: 
Een betere doorstroming van de Zwartewaterallee en IJsselallee veel voordelen kent, niet alleen 
voor milieu maar ook economisch 
Dit niet alleen een Zwolse aangelegenheid is, maar zeker ook een regionale 
Hierom dan ook bij financiering naar de regio gekeken moet worden, bijvoorbeeld bij de provincie 

De Zwolse raad spreekt uit: 
Om te onderzoeken of de verkeersdoorstroming van de Zwartewaterallee en IJsselallee beter kan, 
bijvoorbeeld via een "groene golf' 
Om te onderzoeken welke kosten dit met zich mee gaat brengen en te kijken hoe deze kosten 
opgevangen kunnen worden 
En de raad hierover te informeren 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de fractie van de SP; 
Koen van Baal 
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